



Liebe Kund:innen und
Geschäftspartner:innen,

im Rahmen des Markenrelaunches einer Münchner Patentanwaltskanzlei freue ich mich über eine Nominierung für den German Design Award 2024 in der Hauptkategorie „Excellent Communications Design/Corporate Identity“. Der German Design Award ist der Premiumpreis des Rat für Formgebung. Mit seinem weltweiten Spektrum und seiner internationalen Strahlkraft zählt er branchenübergreifend zu den angesehensten Awards der Designlandschaft. Seit 2012 identifiziert der German Design Award maßgebliche Gestaltungstrends, präsentiert sie einer breiten Öffentlichkeit und zeichnet sie aus. So werden jährlich außerordentliche Einreichungen im Produktdesign, Kommunikationsdesign und der Architektur gekürt. Sämtliche Auszeichnungen werden während der zweitägigen Jursitzung Ende September 2023 ermittelt.

Dear customers and
business partners,

i am honored to have been nominated for the 2024 German Design Awards in the category “Excellent Communications Design/Corporate Identity” with my branding concept for a Munich-based IP firm. The German Design Awards is the premium prize of the German Design Council. With its worldwide spectrum and international appeal, it is one of the most prestigious awards in the design landscape across all industries. Since 2012, the German Design Awards has been identifying significant design trends, presenting them to a broad public and honoring them. In this way, extraordinary submissions in product design, communication design and architecture are chosen each year. All awards will be determined during the two-day jury meeting at the end of September 2023.